

盛雷城高压电阻定制 EE精密电阻0.1% 深圳市精密电阻

产品名称	盛雷城高压电阻定制 EE精密电阻0.1% 深圳市精密电阻
公司名称	盛雷城精密电阻（江西）有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房
联系电话	13798596435 13798596435

产品详情

盛雷城精密电阻有限公司有严格的质量管理系统，拥有的生产加工设备，制造的精密电阻和超高精密电阻精密可达万分之一，温度系数可低至1PPM，公司经营方式灵活多元化，产品品种多，质量稳定，品质，享誉并远销欧美、印度、巴西、俄罗斯等国，20多年来，盛雷城精密电阻注重信誉、看重长远，EE精密电阻0.05%，保证质量、惠，服务—YILIU流，得到了广大用户的认可并成为长久的合作伙伴。

Thunder Precision Resistor co. , Ltd. has strict requirements in our quality management system , we have advanced manufacture equipments. Professional production of precision resistor and ultra high precision resistors , 模压精密电阻0.1% , whose TOL can reach % and TCR can reach 1PPM , our company diversified and flexible mode of operation , 深圳市精密电阻 , product variety , stable quality , excellent quality , famous in domestic market and exported to Europe and the United States , India , Brazil , Russia etc. Over 20 years , THUNDER focus on long-term cooperation , pay attention to credibility , EE精密电阻0.1% , quality assurance , preferential prices , first-class service , the majority of users have been recognized and become a long-term partner.

盛雷城的生产基地座落在江西省赣州市经济开发区，占地面积6000多平方米，有宽敞整洁的标准生产厂房，生产设施一应俱全，从奥地利引进电阻生产工艺，并经过20多年不断创造，在生产过程控制方面，有的管理程序，确保产品在生产过程的各个环节都能依照既定工艺得到有效控制，在全quanmian面质量管理方面，我司遵循ISO9001质量管理体系并严格按照对产品进行品质管理，经过多年的努力，盛雷城精密电阻生产制造的各类精密电阻受到国内外多个生产厂商的yizhihaoping并建立了长期稳定的合作。本公司坚持“质量第diyi一，用户至上，真诚携手各行业用户共创辉煌！

Thunder Precision Resistor"s production base is located in Economic Development Zone of Ganzhou city , Jiangxi Province , covers an area of more than 6000 square meters , has a spacious and clean production

factory , production facilities are available in all varieties.We imported resistance of the production process from Austria and after 20 years of continuous innovation , We have advanced management program in the production process management , which ensure that products can be effectively managed in accordance with established process.

RRXM series MELF type wire wound fusible resistors is one kind of supreme security function resistors specially designed for high quality power suppliers and power switches , power meters and high quality instruments.Thunder Precision Resistor Co. , Ltd. has developed fusible wire wound resistors , wire wound fusible resistors on requests of our customers and the new melf type fusible wire wound resistors , SMT type high power rating wire wound fusible resistors had been approved by our honorable customers!

盛雷城精密电阻有限公司开发研制的大功率线绕熔断电阻器已经被广大用户认可、认证和批量试验很长时间了，现在新型的表面贴装形式已经完成批量生产，批量供货，用户经过长时间的使用证明，产品性能稳定，质量优良，熔断特性控制准确，熔断时间间隔可控可调，可以配合各种特殊的设计需要。

盛雷城高压电阻定制-EE精密电阻0.1%-深圳市精密电阻由盛雷城精密电阻（江西）有限公司提供。盛雷城精密电阻（江西）有限公司为客户提供“精密电阻,高压电阻,晶圆电阻,电阻网络,高精度电阻等”等业务，公司拥有“THUNDER”等品牌，专注于电阻器等行业。 ，在深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房的名声不错。欢迎来电垂询，联系人：邹晒霞。